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听力课堂,开放式外语学习平台！TingClass.com

It's another day, another setback in the Gulf oil spill disaster. Here's the latest news on day 87 of this Gulf oil crisis. Equipment that BP was using to help stop the oil gushing into the water from a ruptured well, well that is now leaking. That forced an immediate stop to the crucial testing that had gotten underway. The government's point man on the crisis, Admiral Thad Allen, who we've heard so much from, he concedes that the experts wrestled with the decision and sided with caution. A cautious approach, he says. 

Just minutes ago the oil company announced that it is working around the problem and hopes to resume testing sometime this afternoon. We'll stay on top of it for you. So we want to go to the ground now and get the very latest developments. And for that, we go to CNN's David Mattingly. He is in New Orleans. Another setback, another day, another setback, David. 

Well, Don, another setback, but now another step forward. We've got word from BP now that they have been able to remove the leaking line that they had on there, replace it, and now they're back on track to get this all-important pressure testing of this well going again. They've got a lot of things they've got to do now. They've got to test the seals. They've got to bring the ROVs back online. But again, they are back on track. This leak costing them probably about 24 hours in this process, but they are prepared to move forward again. 

Another bit of good news that we found out in the technical briefing was that the oil that we saw spewing out in the Gulf was only a fraction of the oil that's coming out of there. A lot, they were able to restore the collection procedures to the Q4000 and healer producer up on the surface so they were bringing up a lot of that oil that they were before up to the containment vessels on the surface. When they get closer and get ready to close this cap in again, they will cut that off and try to do what they were not able to do last night. 

Everything seemed to be going so well originally when they closed that first valve and they were able to shut off the oil that was spewing out of the top of that, but that's when they discovered the leak in the choke line, but again they removed the choke line overnight, were able to replace it and now they're going to get back on track with what they had planned and what Thad Allen laid out for us yesterday. 

David, is there a timeline in all of this? 

They're not really putting out a timeline because they're sort of feeling their way through this. They've got to make sure that that cap is going to be able to close the way they want it to. They're going to start doing that a little later this morning and maybe by this afternoon they're going to be able to start resuming their plans to engage with that pressure checking to see if the well can handle the pressure once they close it all up. And again, that's going to be important because they're going to be getting information that's going to help them when they finally have the final solution where they're drilling down with that relief well to fill it up with cement. So this is going to be very important over the next 48 hours to see what they learn and what they can do with this. One of the hopes is that in the interim, they'll be able to cap this well and essentially make it hurricane-proof because of a tropical storm or if a hurricane comes through, they'll have to stop all those surface collection operations and move them out for safety. Meanwhile, all the oil would be leaking into the Gulf if they're not able to cap this. So, again, back on track. The next 48 hours, we're going to see how this well works and how this well can handle the pressure as BP continues to go through their technical procedures to make it happen.

这是又一天，墨西哥湾漏油灾难遭遇的又一次挫败。这是墨西哥湾漏油危机第87天地最新新闻。英国石油公司试图使用设备阻止石油从破裂的油井向墨西哥湾泄漏，但是现在油井仍在漏油。这迫使立即停止正在进行的测试。政府应对这场危机的主要人物海军上将Thad Allen承认，专家正在做决定，尽量谨慎。他说，这是非常谨慎的态度。

就在几分钟之前，英国石油公司宣布，他们正在努力解决这个问题，今天下午有望恢复测试。我们将第一时间为您报道最新情况。现在，我们将到地面查看一下最新的进展。我们联系一下CNN记者David Mattingly，他现在正在新奥尔良。新的一天遇到的新的挫折。David，请为我们介绍一下详细情况。

Don，是的，确实又遇到一次挫败，但是并不是倒退。我们从BP得知，现在他们已经可以移除漏油的线路，进行替换，现在，他们已经重新开始了非常重要的压力测试的过程。他们现在已经了解了许多应该做的事情。他们将开始测试密封口。这次泄漏造成他们在该过程耗费了大约24个小时，但是他们已经做好了继续前进的准备。

另外一个好消息是，我们在技术简报中发现，我们看到从墨西哥湾喷涌而出的石油只是泄漏的所有石油的一部分。他们得以成功的与海面上的Q4000建立连接，将大部分石油引入海面上的油轮。当他们再次关闭控油罩的时候，他们将切断漏油，继续昨天晚上被迫中断的过程。

最初，他们关闭了第一道阀门的时候，一切看上去都非常正常，他们成功地封闭了从顶部喷涌而出的石油。但是后来他们发现阻塞管漏油，后来，他们连夜更换了漏油的管道，现在，他们已经恢复了原定计划和Thad Allen昨天为大家部署的计划。David，这一切有没有时间表？

他们没有出台时间表，因为实际上他们是在摸索前行。他们必须确认控油罩能够起到他们所希望的作用。今天早上晚些时候他们将开始进行该过程，或许今天下午，他们将得以重新恢复计划，测量井内压力，以查看一旦完全封闭，油井能否承受压力。再次强调一下，这一点非常重要，因为这将在他们制定最后的解决方法，开凿减压井，并用水泥填充的时候提供帮助。所以，未来的48小时将非常重要，他们得知他们能获得什么信息，他们接下来应该采取什么措施。其中一个希望是，短期之内，他们可以封闭油井，使它能够在热带风暴和飓风来临时抵抗飓风。因为飓风来临时，他们将被迫停止海面上所有的石油收集工作，将油船全部撤出，以确保安全。同时，如果他们不能封闭油井，所有的石油都将再次漏入墨西哥湾。所以，未来的48小时，BP继续进行技术程序的同时，我们将见证油井将怎样运作，油井将怎样处理压力。

1.setback n.顿挫,挫折,退步
例句：This setback has drained away my keenness.
      这次挫折削弱了我的热情。

2.concede vt.vi.承认 

例句：I conceded that I had made a mistake.
      我承认我犯了一个错误。

3.briefing n.简要指示,情况简介 

例句：The government spokesman gave a quick briefing to the reporters.
      政府发言人向记者们作了情况简介。

4.fraction n.小部分, 一点儿,碎片,片断 

例句：The car missed me by a fraction of an inch.
      那车子差一点儿就要撞到我了。

      The cost is only a fraction of his salary.
      那项费用不过是他薪水的一小部分。

5.containment n.包含;抑制;牵制
6.timeline n.时间表
1.The government's point man on the crisis, Admiral Thad Allen, who we've heard so much from, he concedes that the experts wrestled with the decision and sided with caution. 
point man圈顶队员，核心队员
例句：Yes. Norbert is the point man in the midfield and the striker. 
      是的，诺伯特是中场核心人物和射手。 

wrestle with全力对付,努力克服
例句：The pilot was wrestling with the controls.
      那个飞行员尽力控制住操纵装置。

      She was wrestling with assignments in mathematics.
      她在苦苦对付数学作业。

2.Another bit of good news that we found out in the technical briefing was that the oil that we saw spewing out in the Gulf was only a fraction of the oil that's coming out of there. 
spew out喷出,涌出
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